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PROTOKÓŁ  

z  XLIV SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 26 stycznia 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1020, zamknięcie – godz. 1050. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych - lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  

Nieobecny Radny Józef Przezak. 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XLIV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XLII i XLIII Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/200/2018 Rady Gminy Brąszewice z dnia 

19 kwietnia 2018 r. w sprawie ustalenia Regulaminu określającego szczegółowe zasady, tryb 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość stypendiów sportowych, nagród i 

wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XLIV sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie porządek obrad. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku 

obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

 

Ad. 3 

Radni nie wnieśli uwag do protokołów z XLII i XLIII sesji Rady Gminy. 

Ad. 4 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 31 grudnia   

2022 r. do 25 stycznia 2023 r.  
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Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych.   

Radny Andrzej Smok zgłosił potrzebę równania drogi Zadębieniec-Pluty. 

Radny Jan Świątek zgłosił zły stan drogi gminnej Brąszewice – Kosatka oraz zły stan poboczy drogi 

powiatowej w m. Błota. 

Radny Antoni Sowizdrzał zgłosił zły stan poboczy drogi Żuraw- Brąszewice. 

Radna Zdzisława Komenda zgłosiła popsuty próg zwalniający obok szkoły w miejscowości Chajew oraz 

niedziałającą lampę w Chajewie. 

Radna Justyna Brąś zgłosiła zły stan drogi i poboczy na ul. Zabrodzie. 

Radna Marzena Cichecka zgłosiła awarię oświetlenia obok sklepu w Kamienikach. 

Radny Józef Toruński zgłosił zły stan drogi powiatowej, szczególnie zakrętu w miejscowości Wiertelaki. 

Zgłosił potrzebę regulacji czasu działania latarni. Podziękował za uzupełnienie dziur w drodze gminnej. 

Radna Grażyna Dobruchowska zgłosiła zły stan pobocza drogi powiatowej Czartoria-Godynice. 

Radny Remigiusz Ubycha zgłosił zły stan drogi powiatowej na ul. Starowiejskiej. 

Radny Zenon Ciupek zgłosił potrzebę regulacji oświetlenia w miejscowości Tomczyki i Sokolenie. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszenia Radnych. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLIV/244/2023 z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2023 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLIV/245/2023 z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 

rodziców. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad.8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XLIV/200/2018 Rady Gminy Brąszewice z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego szczegółowe zasady, tryb przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość 

stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 
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Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLIV/246/2023 z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/200/2018 Rady Gminy 

Brąszewice z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie ustalenia Regulaminu określającego szczegółowe 

zasady, tryb przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość stypendiów sportowych, nagród i 

wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad.9. Sprawy różne. 

Radny Jan Świątek przedstawił propozycję mieszkańców o powstaniu dwóch dużych progów 

zwalniających na ulicy Sieradzkiej. 

Radny Bartłomiej Kuś odnosząc się do wypowiedzi radnego Jana Świątka zaproponował 

zainstalowanie sygnalizacji świetlnej przy przejściu dla pieszych oraz fotoradaru. 

Wójt Gminy ustosunkował się do wypowiedzi radnych. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLIV sesji Rady Gminy o godzinie 1050.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

 

Protokołowała: J. Wolska 

 

 Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


